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Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte 
12/4–2021 

 
 
Närvarande: Fredrik Nilsson ordf. 
 Roger Nilsson kassör 
 Camilla Ewald sekr. 
 Patrik Andreasson v.ordf. 
 Conny Karlsson 
 Peter Grenander 
 Mats Persson suppl. 
 

Frånvarande: Ann Pettersson 
 Finn Clausen 
 Lars Söderman 
 Per-Henrik Göransson suppl. 
 Sarah Nilsson suppl. 
 
 

 
§1 Mötets öppnande 

 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat, denna gång via Skype. 
  
§2 Godkännande av dagordningen 

 

Ledamöterna enades om att följa dagordningen. 
 

§3 Föregående mötesprotokoll 
 

Föregående mötesprotokoll är utskickat till alla ledamöter. 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§4 Rapporter från: 
 

• Ordförande: 
 Lars Söderman har fått Skånes idrottsledarstipendium, det innebär att han får 5 000kr 

och föreningen får 5 000kr. 
 Det är informationsträff ang skyttesimulator, SKATT, 26/4 kl 19.00. Vem skulle vilja 

vara med? Anmälan senast 22/4. Peter, Fredrik och Patrik är intresserade. 
Diskussion omkring olika användningssätt. 

 Uppstart, diskussion om vi kan starta upp.  
Finns det ledare som känner att de kan/vill ställa upp som det är nu när det gäller 
Corona?  
Vi väntar med att bestämma datum. 

 Städning av stugan. Utflytt och städdag 24/4 09.00. 
 Det blir inget SM i Skåne i år. 
 Det saknas grenledare i Gevärssektionen. 

 
• Kassör: 
 Ekonomin är god. 
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 Ansökan om anläggningsstöd är inskickat till kommunen. 
 Vi sökte ett Corona stöd för inkomstbortfall för första halvåret 2020, där vi fick 10 000 

kr som är utbetalt under 2020. Nu har vi beviljats ytterligare 4 000 kr. 
 Roger fick i uppdrag att ansöka om inkomstbortfall som har drabbat YSG under första 

månaderna 2021. Vi har förlorat inkomster för bl a vår tävling Sparbanken Syd Open, 
medlemsavgifter och träningsavgifter. 

 Vi har tappat ca 60 medlemmar. 
 Vi har fått samma ersättning från Ystads kommun och Riksidrottsförbundet + ett extra 

LOK stöd från kommunen. 
 Uthyrningen av grillen går bra. 
 Investeringarna vi börjat med sedan förra mötet har stigit med ca 1 000kr. 

 
• Luftgevär: 
 Ammunitionen till våra nya gevär är utprovad. 

 
• Korthåll: 
 Vi behöver köpa in skott om vi drar igång vår verksamhet. 

 
• Säkerhet: 
 Det har ännu inte blivit ett möte med Per-Henriks kontakt, se tidigare protokoll. 
 Vi ska prata med vårt nuvarande larmbolag om detta också.  
 Roger har pratat med en larmkontakt, han ska boka ett möte. 
 Vi behöver ett litet kamerasystem och använda tagg istället för magnetkort. 
 Patrik har varit med på en online föreläsning om SÄK B. 
 Årsrapporten från miljöförbundet är godkänd. 

 
• Årsberättelse: 
 Inget att rapportera. 

 
• Tävlingsprogram: 
 Inget att rapportera. 

 
• Märkeskompetenser: 
 Inget att rapportera. 

 
• Närvarokort: 
 Det finns en ny app som man ska kunna använda för rapportering, ”LOK registrering”. 

 
• Uppvaktningar: 
 8/3  Kurt Karlsson 90 år 
 11/3 Anders Cedrenius 50 år 
 18/3 Christian Andersson 60 år 

 
• Nyckelförteckning: 
 Inget att rapportera. 
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• Licenser: 
 Inget att rapportera. 

 
§5 Övriga frågor 

 

• Luftgevärshallen behöver också städas. En del börjar i luftgevärshallen när de andra börjar i 
stugan, 24/4 kl 09.00. 

• Det blir ingen fysisk Sparbanken Syd Open 13/6. Vi får se om vi och andra klubbar kan 
komma igång till dess eller om vi ska ha den som en inbjudanstävling senare i sommar. 
 

§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte 
 

Nästa möte är 7/6 18.30. 
 

§7 Mötets avslutande 
 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
______________________   ______________________  
Camilla Ewald  Fredrik Nilsson 
Sekreterare  Ordförande 

 


